
Etikkrådet svarer: 
 
Vårt svar forutsetter at det kommer en henvendelse fra helsemyndighetene. Siden dette er en 
hypotetisk problemstilling har vi satt opp noen momenter vi mener må være avklart for å kunne gi en 
anbefaling. 
 
Etikkrådet mener at det er retningslinje nr. 1 ”Fremme av helse”, som først og fremst skal vektlegges i 
denne saken. Dersom helsemyndighetene  klassifiserer e-sigaretter som et legemiddel, og kommer til 
at det er evidens for at e-sigaretter kan ha en plass ved røyke-avvenning, mener vi apotekene skal 
forhandle dette. Hvorvidt lege bør rekvirere behandling lar vi være opp til myndighetene å bestemme 
på bakgrunn av evidens.  
 
Farmasøyter vil da kunne bidra med nødvendig rådgivning og sikre en trygg og god utlevering av 
produktene, slik det gjøres ved utlevering av for eksempel Metadon og Subutex/Subuxone.  
 
Dersom e-sigaretter kun skal selges som nytelsesmiddel, mener Etikkrådet at det bryter med første 
retningslinje. Slike produkter bør derfor ikke selges i apotek, selv om myndighetene tillater dette.  
 
 


